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  ”Stortingsvalget 2017” 

Hvor går Norge. Interne rotarymedlemmer får ordet. 
 

Tilstede: Påtroppende President Sigvardt, Peder, Arne, Rolf, Vidar H, Pål, Turid, Gunnar D, Kari, Hans 
Eivind, Vidar B 
 
Tid:  Mandag 25.09.2017 kl 2000-2100 
Sted:  Tronbøl Grendehus 
 
President Hans Olaf var fraværende pga deltagelse i Eda-Eidskog’s 50 års-jubileum samme kveld. 
Påtroppende President Sigvardt ønsket velkommen og åpnet møtet med å lese et dikt. 
 
3-minutter v/Arne: Til neste møte (tirsdag 03.10.) er det behov for hjelp til stolbæring og kaffekoking. 
Dette samt annet er det også behov for ifm Yrkesmessa 30.10. Komiteen følger opp. 
 
Rolf var innleder for kveldens tema og ledet det hele. Flere sentrale nasjonale områder ble 
presentert med løpende kommentarer fra salen. Ca 70% av de stemmeberettigede avga sin stemme. 
Forut for valget mente Rolf at de fleste partier var enige om det meste. Han orienterte litt fra sin 
politikerbakgrunn, bl a som AP-medlem i fylkesstyret gjennom 16 år (inkl 4 som vara). Han ga så en 
kort orientering om de valgte nye stortingsrepresentanter fra Hedmark. Han orienterte også litt om 
de ulike partier samt våre store nasjonale utfordringer, bl a videre oljeutvinning. 
 
Av aktuelle områder ble bl a følgende presentert/kommentert;  
Forsvaret med mål om 2% av BNP. 52 nye jagerfly, situasjonen vedr Andøya, også ifm Evenes, og 
helikopterbasen på Bardufoss. Utfordringer ifm flyplasser og tilhørende luftvern. Usikkerheten om 
Andøya under nåværende regjering. Mulig nedlagte Rygge er aktuell igjen, nå som en militær 
flyplass. Videre litt om HV (også til sjøs) og Hæren.  
Olje og energi med spørsmål om videre boring i Lofoten/Vesterålen der evt konsekvensutredning 
diskuteres. Usikkerhet vedr størrelsen på strømnettleie fremover. Eksport av strøm til øvrig Europa. 
For tiden forholdsvis stille rundt vindkraft, bølgekraft og solenergi.  
Samferdsel  med bl a fokus på brubygging på Vestlandet. Salgsøkning av El-biler (batteriutfordringer 
miljømessig), utbygging av ladestasjoner gå for sakte, hydrogenbiler kommer. Usikkerhet om videre 
utbygging av E16. Veivedlikehold er tilfredsstillende nå. Jernbanen, monopol eller flere 
utviklere/leverandører. Vil Stockholmstoget fortsatt gå gjennom vårt distrikt? Problemene ifm 
jernbaneovergangen på Skarnes.  
Helse/sykehus. Kongsvinger Sykehus som en del av Ahus er besluttet, videre løp interessant. 
Utdanning videre. Flere lærere, klassestørrelser, fremmøtekrav, kvalitet på lærere viktig (5 års 
utdanning nå). Situasjonen vedr kunst og håndverk uklar, likeledes status på musikkfag. Fysisk 
fostring i høysetet nå.  
 
Skarnes, 26.09.2017 
Vidar B 
Sekretær 


